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Poštovana prof. Kanjevac! 
Koliko energije je bilo potrebno 
da se dođe do današnjeg statu-
sa?

Bilo je potrebno samo ljubavi i 
želje, a energija i ideje dođu kroz 
rad.

Prilikom jedne od poseta, 
videli smo da održavate kolegi-
jum sa temom analize ostvare-
nog učinka svakog od studena-
ta ponaosob.

Ovo je jedinstven sistem ško-
lovanja budućih kolega, zato što 

imamo idealan broj upisanih stu-
denata; 24 na godišnjem nivou.
Takoreći bajka, ali i veliki posao za 
nastavnike i saradnike, jer prate 
studente na svakom koraku i sve je 
podređeno studentima.

Sistem je organizovan tako da 
grupe od šest studenata imaju 
svoga tutora među nastavnicima 
ili saradnicima a pored toga se sva-
kodnevno prati učinak studenata, i 
to jedanput nedeljno na sednica-
ma Veća semestara kojom prilikom 
svo nastavno osoblje analizira sva-
kog studenta ponaosob a na kraju 

semestra se detaljno prolazi i eva-
luira i rad katedri i svih studenata. 
Tako studenti, radeći neprestano 
od prvog dana postižu izvanredne 
rezultate i prolaznost preko 95%!

Smatram najvećim uspehom 
ovog sistema zainteresovanost 

studenata za testove zadržanog 
znanja, koji se ne ocenjuju i koji im 
se daju u toku sledeće godine kada 
im nije bitna ocena, nego stvarno 
ono što su naučili, gde se vidi ka-
kav je odnos dobijene ocene iz 
prethodne godine i znanja kojim 
vladaju! Sjajno i idilično, ali i istinito. 

Šta je do sada formirano na 
Stomatološkom fakultetu u Kra-
gujevcu i kakvi su dalji planovi?

U Kragujevcu su studije stoma-
tologije, studijski program zajedno 
sa studijskim programima studija 
medicine, farmacije, strukovnih 
studija i Doktorskih akademskih 
studija (u okviru kojih postoji i iz-
borno područje istraživanja u sto-
matologiji) sve pod krovom Fakul-

teta medicinskih nauka. Nedavno 
je ustanovljen i akreditovan Centar 
izvršnosti za molekulsku medicinu 
i istraživanja matičnih ćelija, gde 
će usavršavanje stomatologa imati 
svoje mesto uz maksimalnu iskori-
šćenost kapaciteta kao i proširenje 
i dalje nabavke u okviru pomenu-
tog centra u novoj zgradi čija iz-
gradnja počinje u maju.

Dalji su nam planovi rad i samo 
rad, jer smo mali studijski program, 
sposoban za brze promene i prila-
gođavanje svim zahtevima i otvo-
reni za prijem kolega, njihove dece 
i one koji sebe prepoznaju u savre-
menim trendovima u struci. 

 Dođite i posetite nas!
 www.medf.kg.ac.rs
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Tokom višegodišnjeg 
perioda imali smo za-
dovoljstvo da pratimo 
i učestvujemo u razvo-
ju nove visokoškolske 
ustanove, od grubih, 
polu obrađenih zidova 
i stepeništa, do svetlih, 
brižljivo formiranih 
prostora sa mnogo 
vrhunske opreme, sa 
mladim nastavnim
osobljem i studenti-
ma koji rade u malim 
grupama uz tihu
muziku.


